
                                                   PROTOKÓŁ  NR  10 / 10 / 2022 

z posiedzenia Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska, które odbyło się w dniu 26 października 2022r.o  

godzinie  17.30 w siedzibie Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 

Ad.1. Otwarcie  posiedzenia.                                                                                                                                                                   

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji – Krystyna Gawrysiak ,która po stwierdzeniu kworum 

otworzyła posiedzenie .Lista obecności stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu . 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.                                                                                                                                       

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono  poprawek, w związku z czym stanowi  on            

porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia.                                                                                                                                       

2.Przyjęcie porządku obrad.                                                                                                                              

3.Przegląd korespondencji.                                                                                                                                                          

4.Dyskusja na temat spraw bieżących.                                                                                                                             

5.Oświadczenia i komunikaty.                                                                                                                            

6.Zamknięcie posiedzenia 

Ad.3.Przegląd korespondencji 

Spółdzielnia Mieszkaniowa „Kurdwanów Nowy” wystąpiła do Prezydenta miasta o wyrażenie zgody 

na usunięcie 10 drzew: ul.Wysłouchów 30 ,ul.por.Halszki 3A, 11 , 9 ,3,1,7, ul.Witosa 33, 19, 21,17.                                               

Nie wyrażono zgody na usunięcie 5  drzew .   Wydano decyzję na usuniecie drzew z terenu przy             

ul.Sojałowskiego 33.Wydano zgodę na usuniecie drzewa przy ul.Bojki 6. Nie wydano jeszcze decyzji w 

sprawie zgody na usuniecie drzew przy ul.Stojałowskiego 23, Witosa 23 , 25,27,ul.Wysłouchów 17,27.   

Pisma otrzymaliśmy w formie Obwieszczeń od Prezydenta Miasta Krakowa.                                                           

Spółdzielnia Mieszkaniowa  „Podgórze ” otrzymała zgodę na usunięcie drzew z terenu ul.Włoskiej 12.   

Spółdzielnia wystąpiła o wydane zezwolenia na usuniecie kolejnych drzew:ul.Albańska 7, Białoruska  -

dz.nr812/35 ,811/61,ul.Czarnogórska15,  Dauna dz.nr 810/7 ,Estońska 8,12, Macedońska 

dz.nr812/19,     ul.Włoska dz.nr.811/58 i 811/22,ul. Włoska  19.                                                                                                

ZZM Krakowie wystąpiło do Zespołu Parków Krajobrazowych o wydanie zgody na usunięcie robinii 

akacjowej,przy ul.Kosocickiej 104,do 1.04-2023 r. i nasadzenie zamienne lipy „Rancho”ul.Rżącka22                 

do 15.05.2024.   SM „Piaski Nowe”wystąpiła z wnioskiem o zezwolenie na usunięcie drzew :           

ul.Łużycka 47, 43-45,55,67,65,  ul.Podedworze 2, 8. Wydano zgodę na usuniecie 10 

drzew,odmówiono zgody na usunięcie wierzby kruchej o obw.pnia190cm.                                                                                     

ZZM przesłał notatkę ze spotkania w sprawie rozmieszczenia toalet publicznych przy pacach zabaw.         

W naszej DzielnicyXI zostanie umiejscowiona przy placu zabaw, boisku, terenach rekreacyjnych przy 

ul.Heila.     Otrzymaliśmy pismo od mieszkanki z ul.Kordiana ,w sprawie uzupełnienia koszy na śmieci.   

W tej sprawie wysępowaliśmy z pismem z Rady Dzielnicy, występował też inny mieszkaniec oraz 

Radny Miasta Krakowa. W tym samym dniu otrzymaliśmy pisma z MPO o uzupełnieniu koszy na 

wymienianym terenie.                                                                                                                                                                                                                     

Pozostałe pisma przyjęliśmy do wiadomości.              

Ad.4.Krótka dyskusja na tematy związane z działalnością Komisji. 

Ad.5. Ustalono kolejne spotkanie Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska na dzień 16.11.2022r. 



Ad.6. Po wyczerpaniu tematów, prowądząca obrady zamknęła posiedzenie o godz.18.30 

 

Posiedzenie prowadziła i protokołowała Przewodnicząca Komisji   Krystyna Gawrysiak………………. 

 

                                 

 

   

 

                                                           

 

 


